

Title (en)

DEVICE FOR SECURING ACCESS TO AN ASSEMBLY OF A DEVICE FOR HANDLING BANKNOTES

Title (de)

ANORDNUNG FÜR EINE ZUGRIFFSSICHERUNG AUF EINE BAUEINHEIT EINER VORRICHTUNG ZUR HANDHABUNG VON WERTSCHEINEN

Title (fr)

AGENCEMENT POUR UNE SÉCURISATION D'ACCÈS À UN COMPOSANT D'UN DISPOSITIF PERMETTANT LA MANIPULATION D'OBJETS DE VALEUR

Publication

EP 3852073 A1 20210721 (DE)

Application

EP 20152357 A 20200117

Priority

EP 20152357 A 20200117

Abstract (en)

[origin: WO2021144151A1] The invention relates to an arrangement for access security to a physical unit (40) that is arranged outside of a vault (10) of an apparatus (100) for handling value documents, comprising a security element (44, 45) fastened to a door (34) of the vault (10) and an indicator for documenting tampering with the security element (44, 45) connected to the vault door (34). The security element (44, 45) restricts access to the physical unit (40) when the vault door (34) is closed and does not restrict access when the vault door (34) is open.

Abstract (de)

Eine Anordnung für eine Zugriffssicherung auf eine außerhalb eines Tresors (10) einer Vorrichtung (100) zur Handhabung von Wertscheinen angeordneten Baueinheit (40) umfasst ein an einer Tür (34) des Tresors (10) befestigtes Sicherungselement (44, 45) und einen Indikator, zum Dokumentieren einer Manipulation des mit der Tresortür (34) verbundenen Sicherungselements (44, 45). Das Sicherungselement (44, 45) schränkt einen Zugriff auf die Baueinheit (40) bei geschlossener Tresortür (34) ein und schränkt bei geöffneter Tresortür (34) einen Zugriff nicht ein.

IPC 8 full level

G07D 11/225 (2019.01)

CPC (source: EP US)

G07D 11/225 (2018.12 - EP US)

Citation (search report)

- [I] DE 3613552 A1 19870312 - KRAUTH APP GMBH ALFRED [DE]
- [A] US 10249125 B2 20190402 - FINKENZELLER KLAUS [DE], et al
- [A] US 4313601 A 19820202 - GRAEF HARRY T, et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3852073 A1 20210721; EP 3852073 B1 20230712; US 2023033969 A1 20230202; WO 2021144151 A1 20210722

DOCDB simple family (application)

EP 20152357 A 20200117; EP 2021050006 W 20210104; US 202117791198 A 20210722